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Dz-02.0021.7.2015 

 
PROTOKÓŁ 

z VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 28 maja 2015 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady VII sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:08. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż został złożony wniosek Zarządu o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wycofania z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy II Grzegórzki do realizacji w latach 2014-2016. Przewodnicząca 

poinformowała, iż Zarząd postanowił zdjąć przedmiotowy projekt uchwały z porządku obrad 

w związku z przedłużającymi się negocjacjami z firmą Skanska odnośnie modernizacji 

ogródka jordanowskiego przy ul. Widok.   

Wniosek ten został zgłoszony przez projektodawcę, w związku z tym nie wymaga 

głosowania.   

 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

na pozycję 11 projektu uchwały Grupy Radnych w sprawie powołania stałej Komisji ds. 

Organizacji Pozarządowych Rady Dzielnicy II Grzegórzki. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 2.    

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Rakowickiej 27 w Krakowie. 

4. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Lema – Staw Dąbski”.  

5. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Na Szaniec. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Kieleckiej. 

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty Uchwały Nr IV/53/2015 Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

9. Projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania Przewodniczącego i Sekretarza 

Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków”. 

10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o komunalizację działek. 

11. Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie powołania stałej Komisji ds. Organizacji 

Pozarządowych Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

12. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o pozyskanie działek położonych przy ul. 

Skrzatów i ul. Zieleniewskiego w Krakowie. 

13. Oświadczenia i komunikaty.  
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  
 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi na piśmie do protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku z tym 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Rakowickiej 27  

w Krakowie. 
 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji, p. Marcin Jaworski. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Marcin Jaworski. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Lema – Staw Dąbski”.  
 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji, p. Marcin Jaworski. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Paweł Stachowiec, p. Marcin Jaworski. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Na Szaniec. 
 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji, p. Grzegorz Finowski. 

Następnie głos zabrał p. Łukasz Pietryka, który zdał relację z przeprowadzonej wizji  

w lokalu. Pan Paweł Stachowiec poinformował, iż rozmawiał z pracownikiem socjalnym, 

który opiekuje się rodziną. Pracownik socjalny wystawił pozytywną opinię rodzinie. 

W dyskusji głos zabrali również radni: p. Maria Szafraniec, p. Tomasz Makowski, p. Paweł 

Stachowiec. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Kieleckiej. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga. 

Następnie głos zabrał p. Łukasz Derdziński, który zdał relację z przeprowadzonej wizji  

w lokalu.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 20, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty Uchwały Nr IV/53/2015 Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 
 

Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga odczytała projekt uchwały wraz z autopoprawką 

jaka została złożona do projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Łukasz Derdziński, p. 

Agnieszka Pasieka, p. Małgorzata Ciemięga, p. Małgorzata Sułkowska, p. Magdalena 

Maliszewska, p. Maciej Hankus, p. Beata Dzieszyńska.  
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Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali:  p. Iwona Janek – Dyrektor Gimnazjum nr 7, radni: p. 

Małgorzata Ciemięga, p. Łukasz Derdziński, p. Maria Szafraniec, Przewodnicząca Rady 

Rodziców z Gimnazjum nr 7, radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Paweł Stachowiec, p. 

Tomasz Makowski, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Andrzej Kalista, p. Marian 

Andruchów, p. Agnieszka Pasieka, p. Grzegorz Finowski, p. Beata Dzieszyńska, p. Maciej 

Hankus, p. Magdalena Maliszewska, p. Artur Wolny. 

W czasie dyskusji p. Małgorzata Ciemięga odczytała autopoprawkę jaka została złożona 

do projektu uchwały, a następujący radni złożyli poprawki: p. Małgorzata Sułkowska, p. 

Małgorzata Ciemięga (dwie poprawki), p. Andrzej Kalista (dwie poprawki). 

Wyniki głosowań nad poprawkami:  

 poprawka p. Małgorzaty Sułkowskiej: za – 7, przeciw – 10, wstrzymujących się – 

3. Poprawka nie została przyjęta. 

 poprawka p. Małgorzaty Ciemięgi: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Poprawka została przyjęta. 

 poprawka p. Andrzeja Kalisty: za – 1, przeciw – 12, wstrzymujących się – 7. 

Poprawka nie została przyjęta. 

 poprawka p. Andrzeja Kalisty: za – 1, przeciw – 11, wstrzymujących się – 6. 

Poprawka nie została przyjęta. 

 poprawka p. Małgorzaty Ciemięgi: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Poprawka została przyjęta. 
 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką  

i przyjętymi poprawkami pod głosowanie: za – 16, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania Przewodniczącego  

i Sekretarza Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków”. 
 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 10 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o komunalizację działek. 
 

Projekt uchwały odczytała i zreferowała Przewodnicząca  p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 11 Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie powołania stałej Komisji ds. 

Organizacji Pozarządowych Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Andrzej Kalista. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Grzegorz Finowski, p. Agnieszka Pasieka. 

Do projektu uchwały projektodawcy zgłosili autopoprawkę. 

Zastępca Przewodniczącej p. Maciej Hankus poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką 

pod głosowanie: za – 5, przeciw – 9, wstrzymujących się – 4. Uchwała nie została 

podjęta. 
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Ad. 12 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o pozyskanie działek 

położonych przy ul. Skrzatów i ul. Zieleniewskiego w Krakowie. 
 

Projekt uchwały odczytał Zastępca Przewodniczącej p. Maciej Hankus. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Marian Andruchów, p. 

Agnieszka Pasieka. 

Zastępca Przewodniczącej p. Maciej Hankus poddał projekt uchwały pod głosowanie: za – 

18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała nie została podjęta. 

 

Ad. 13 Oświadczenia i komunikaty.  
 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- p. Grzegorz Finowski poinformował, iż w ramach Budżetu Obywatelskiego zostały 

złożone trzy projekty ogólnomiejskie dotyczące wykupu terenów pod park przez Gminę 

Miejską Kraków. Głos w tej sprawie zabrał również p. Artur Wolny. 

- p. Małgorzata Sułkowska zwróciła się z pytaniem, czy Zarząd podjął działania odnośnie 

stojaków rowerowych przy ul. Botanicznej. Pan Maciej Hankus odczytał odpowiedź jaka 

wpłynęła w tej sprawie z Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu oraz 

poinformował, iż odbędzie się spotkanie z przedstawicielami ZIKiT-u. Pani M. Sułkowska 

wyjaśniła, iż w tej sprawie należy zwrócić się do dyrekcji szpitala, aby na terenie szpitala 

postawić stojaki rowerowe. Pani Małgorzata Sułkowska poinformowała także o 

konieczności postawienia stojaków rowerowych przy bibliotece przy ul. Lubomirskiego; 

- p. Małgorzata Sułkowska zwróciła się z pytaniem czy jej zgłoszenia dotyczące 

dodatkowych nasadzeń będą zrealizowane. Pan M. Hankus nie potrafił udzielić odpowiedzi 

na pytanie radnej M. Sułkowskiej; 

- p. Małgorzata Sułkowska zwróciła się do Zarządu Dzielnicy, aby podjął działania 

odnośnie terenów szpitalnych przy ul. Kopernika i ul. Śniadeckich. Pan Maciej Hankus 

poinformował, iż Zarząd napisze w tej sprawie pismo; 

- p. Tomasz Makowski poinformował, iż Urząd Marszałkowski zaproponował przeniesienie 

przychodni zdrowia z al. Pokoju na ul. Olszańską. Głos w tej sprawie zabrał również p. M. 

Hankus, który poinformował, iż propozycja ta nie jest dobra dla mieszkańców. Z kolei p. 

G. Finowski poinformował, iż lokalizacja przychodni przy ul. Olszańskiej nie odpowiada 

władzom przychodni z al. Pokoju;  

- p. Paweł Stachowiec w imieniu mieszkańców podziękował Zarządowi i p. Marianowi 

Andruchów za wsparcie przy załatwieniu sprawy odnośnie działania sygnalizacji świetlnej; 

Pan P. Stachowiec poruszył temat zawrotki – czy będą znaki pionowe. Odpowiedzi 

udzielili p. Maciej Hankus i p. Marian Andruchów; 

- p. Alicja Gołąb-Radziszewska poruszyła temat złego oznakowania ul. Nadbrzeżnej. Głos 

w tej sprawie zabrał p. Marian Andruchów; 

- p. Magdalena Maliszewska poinformowała, iż została podpisana umowa na druk gazetki 

dzielnicowej oraz poprosiła o przesyłanie notek biograficznych do najnowszego numeru 

gazetki. Głos w tej sprawie zabrali również radni: p. Artur Wolny, p. Beata Dzieszyńska;  

-  Zastępca Przewodniczącej p. Maciej Hankus powiadomił radnych o terminie następnej 

sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, która odbędzie się w dniu 18 czerwca 2015 r. o godz. 

18.00 w Krakowskim Szkolnym Ośrodku Sportowym przy al. Powstania Warszawskiego. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącej Rady Maciej 

Hankus zamknął VII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 20:24.  

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

       

Barbara Lipowa 

    

      Przewodnicząca                    Z-ca Przewodniczącego 

 Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki         Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

        Małgorzata Ciemięga    Maciej Hankus  


